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DALYVIŲ SĄRAŠAS: 

Augustė Baravykaitė 

Augustė Ižgnaitytė 

Augustė Buivydaitė 

Gediminas Stočkus 

Gijas Mamedov 

Karolis Paškevičius 

Enrika Jauraitė 

Valerija Klepikaitė 

Gvidas Ruskevič 

Agnė Čereškaitė 

Faustas Bulonas 

Vasarė Žorniakaitė 

Augustas Šadurskas 



Augustė Žibenaitė 

Povilas Juselis 

Dominykas Martinkevič 

 

DIENOTVARKĖ:  
• VVF dekanato, VVF SK ir Valdybos posėdžių informacija 

• Nuotolinis ekspertų grupės Verslo krypties studijų vizitas 

• Klausimai mano būstui ir kancleriui dėl barakų 

• Pavasario mokymų įdėjų pristatymai\aptarimai  

• Planas, kaip bendrauti su dekanatu 

• Užduotis 

• Koordinatorių žodis 

• Kayootas (Gijaus ir Karolio) 

 

SVARSTOMA: Susirinkimų lankymas. 

NUTARTA: Žmonės turėtų atkreipti dėmesį į savo lankomumą. Nes galioja trijų 
susirinkimų taisyklė. Dėl lankomumo galite pasiklausti pas pirmininkę. 

 

SVARSTOMA: VVF dekanato, VVF SK ir Valdybos posėdžių informacija (bendrai) 

NUTARTA:  

a) Neparduotas Basanavičiaus pastatas, todėl negali užbaigti statybų Plytinėje. 

Situacija su statyba: pinigus gavę už parduotą nekilnojamą turtą, gali juos leisti tik 

kitų pastatų statybai\pirkimui. 

b) Dėl magistrų. Nuo kito semestro magistras pereeis į hibridinį mokymasį. 
c) Nuo kito semestro, pakaitos bus taip išdėliotos, kad būtų  nuo 8:30 ryto iki 9:30, 

tačiau gali vykti ir šeštadieniais. Šeštadieniais paskaitos gali vykti iki 18h. Teks 

pakentėt, nes remontas vyks ir pas mus fakultete, bus remontuojami 

kabinetai/auditorijos. Remontas vyks vakarais. 

d) Pradės vertinti dalyvių skaičių dalinėse studijose, stebės lankomumą.  

e) Gegužės 24-26 d.. Mus kaip atstovybę galimai aplankys vertinimo komisija, pažiūrės 
kaip mes laikomės. Stebės kabinetus, jų kokybę. Mums reikia susitvarkyti kabinetą. 



f) Kitą savaitę vyks tarptautinė konferencija, ji vyks ketvirtadienį. Augustė numes 

nuorodą į chatą su išsamesnia informacija kas ir kaip ten vyks. Dekanatas labai 

skatina dalyvauti, nes siekiam išsiauginti kuo daugiau jaunųjų mokslininkų. 

g) Vyks nuotolinis ekspertų grupės susitikimas 17d. per zoom, Verslo logistika, bei 

Verslo vadyba. Studentų atstovybė pateiks sarašą, kokie studentai galės dalyvauti. 

Reikalingi studentai kurie galės pakomentuoti, pašnekėti (Angliškai). Į 
asmeniškumus lįsti nereikia, tiesiog apskritai aptarti problemas. Renkami savanoriai 

: Gvidas, Gijas, Dominykas. (Ieškom daugiau savanorių). 
h) Regiono ekonomika. Dabartiniai pirmakursiai kursiai gaus laišką iš dekanato, 

nebebus Rusų ir kitų NVS šalių ekonomikos studijų, o dėl tolimųjų rytų svarstoma. 
(Čia tik lietuviškai studijuojantiems studentams) 

i) Svarstoma pridėti daugiau šaliu. PVZ :Anglija ar Amerika. 

j) Dėl dviejų semestrų dėstomos Regionų ekonomikos, kodėl du semestrai? Svarstomi 

pakeitimai, bet dėstytojai jau yra pasiruošę dėstyti du semestrus ir dėl galimų 
pakeitimų paskaitų medžiagos daugės. 

k) Per valdybą kalbėjo dėl kuratorių. Jau gegužės mėnesį pradedama registracija į 
kuratorius. Vasara bus akreditavimas, mokymai, kuratorių stovykla. Kuratorius 

pareigas eiti yra pareiga, tai nėra labai lengva. Reikia rimtai atsižvelgi į savo darbą. 
l) Gegužės 11 d. Vyks susirinkimas dėl projektų rašymo. Parašius projektą galima 

gauti finansavimą. Tačiau yra tam tikri kriterijai, jog tą finansavimą gauti. Esmė 
tame, jog vienam fakultetui rašyti projektą neapsimoka, geriau rašyti nuo viso 

universiteto, sujungus fakultetus. Susitikimo metu tiessiog plačiau papasakos kas tai 

yra, galėsit nuspręsti patys ar norėsite toliau prisijungti prie jų rašymo toliau. Kas 

sudalyvaus projektų rašyme 19h : Gijas, Gvidas, Gediminas, 2 Augustės B.  

m) Pradedama tvarkyti Saulėtekio šildymo sistemą. Skiria finansavimą ir viską 

sutvarkys.  

n) VALIO nes patvirtinti įstatai. Visuotinės konferencijos bus trumpesnės.  

o) Bus seminaras apie asmeninio biudžeto valdymą. Gegužės 10d. 18:30h Zoom, 
dalyvavimas VISIEMS privalomas, bent jau pasijunkite fone.  

 

 

SVARSTOMA: Klausimai mano būstui ir kancleriui dėl barakų 



NUTARTA: Pirmo susirinkimo nebus tol kol atstovybės nesusirinks reikiamo kiekio 

informacijos. Pirmininkės užduotis kiekvienam gyvenančiam barake, parašyti asmeniškai jai : 

Kokie klausimai, bei kokios problemos kyla barakuose. Šiandien iki 24h Pirmininkė tikisi gauti 

laiškus apie problemas bei klausimus. 

 

SVARSTOMA: Pavasario mokymų idėjų pristatymai\aptarimai 

NUTARTA: Kitos savaitės antradienį abi komandos turi pristatyti savo idėjas. Gegužės 10d. Tai 

neturi vykti vakare.  

 

SVARSTOMA: Planas, kaip bendrauti su dekanatu. 

NUTARTA: Su dekanatu situacija tokia, jog mes viska pateikiam (išvadas ir t.t) bet atgalinio 

ryšio ne visada gauna,. Idėjos kaip galėtumėme pagerinti ryšį su dekanatu : Po kiekvienos 

ataskaitos paklaustume, kada galime tikėtis atsakymo iš jų. Kitas pasiūlymas yra nusistatyti 

deadlinus, iki kada galime gauti atsakymą iš dekanato. Įkelti postus į soc. mediją, apie darbo 

progresą, ką darome mes, ką atsakė dekanatas, ir koks bendras rezultatas.  

 

SVARSTOMA: Koordinatorių žodis 

NUTARTA:  

VICĖPIRMININKĖ – Daug pakalbėjome apie renovacijas. Buvo susitikimai su 3-4 kurso 

seniūnais ir prodekane. Buvo susitikimas su SPK, susirašytos problemos, klausimai. Studijų 

prodekanės žodžiai – vyks viešieji pirkimai ( kabinetuose atsinaujins projektoriai ir naujos 

kameros) nuo rugsėjo į 5 aukštą atsikausto elektros fakultetas. Šį penktadieni 14h vyks rektoriaus 

inauguracija. Gegužės 17d, vyks posėdis. Planuojame su pirmakursiais ir su administracija 

padaryti susitikimą. Seniūnų laiškų paruošimas. 

SARK – Nebuvo komiteto susirinkimo, bendro nebus taip pat. SARK veiklas įtraukiam į bendrus 

susitikimus. 

RSV – Pradėti viešintis studijų tvarkos atmintinės. Gavome KANVA pro. Sudarytas viešinimo 

planas. 

Rinkodara – Pravesti mokymai – visai sėkmingai. CB turėjom praeitą savaitę, kalbėjome dėl 

fuxų stovyklos, jos remimą dalins fakultetais. Jei visi fakultetai suras remimą, tai pasidalins 

bendrai. 

HR – Egituoja visus dalyvauti kavos\arbatos pertraukėlėje. Dalyvauti tinklinyje prie balto tilto. 

19d. +- dieną susitikti neformaliai su centriniu biuru (varysim pasišaudyti lazeriais). 



SVARSTOMA: Kahootas 

NUTARTA: Kitam susirinkimui daro Augustė ir Povilas. 


